
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-09, § 14 

 

 Tid: 9 oktober 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 oktober 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande: 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind, vidare 

tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. Dessutom närvarade Petra Berglund, Åsa 

Gustavsson och Maria Stigle från trafikkontorets nämndsekretariat. 



  

 
 § 14 

Exploatering av projekt Hornsbergs bussdepå inom fastigheterna 

Kristinebergs slott 10 mf l, på Kungsholmen. Inriktningsbeslut 

Dnr E2008-511-01509 

Protokollsutdrag 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner för sin del fortsatt utredning av 

 förutsättningarna för exploatering av projekt Hornsbergs bussdepå inom 

 fastigheterna Kristinebergs slott 10 m.fl. samt föreslår att kommunfullmäktige 

 godkänner projektet och ger exploateringsnämnden, genom 

 exploateringskontoret, i uppdrag att fortsätta utredningarna upp till 20 mnkr. 

 (Inriktningsbeslut). 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 9 september 2008. 

 

 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställde sig bakom förvaltningens 

förslag.  (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Emilia Hagberg (mp) föreslog följande: 

1. Kontoret får i uppdrag att fortsätta att pröva andra lösningar än föreslagen 

 placering av bussdepån. 

2. Fortsatt utredning av förutsättningarna för exploatering av projekt Hornbergs 

 bussdepå godkänns. 

 

Det måste prövas om inte del av depån kan läggas endera under kontorsområdet 

eller till en mindre del under bostadsområdet. Även en djupare placering måste 

prövas igen samt bergrumsplacering under Essingeleden. Ljusschakt och 

avancerad teknik kan lösa dagsljusproblematiken.  

 

Det är inte acceptabelt att Slottsparken skadas och ianspråktas. De biologiska 

värdena är mycket höga. Barnkonsekvensanalysens slutsatser visar också med all 

tydlighet att vi måste värna och utveckla de få kvarvarande grönområdena som 

finns i stadsdelen. Analysens slutsats om att öppna upp bostadskvarter mot parken 

bör också tillgodoses. Idrottsplatsen är både viktig och vacker och kulturhistoriskt 

värdefull. Att höja dess ena sida med upp till 4,5 meter är inte en godtagbar 

lösning. Parkstråkets siktlinje skärs av totalt genom detta. Det blir en mur mitt i 

den viktiga parken. Det är heller inte bra att idrottsplatsen planeras stängas av 

under tre års tid. P-normen måste hållas nere och all byggnation bör utföras med 



  

högts ställda miljö- och energikrav. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Utan eget ställningstagande 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) lämnade ärendet utan eget ställningstagande. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


